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PROTOKÓŁ Nr 8.2/2019 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług odbytego w dniu 

20.05.2019r.  w sali konferencyjnej w Radziejowicach. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Mieczysław Bielak, witając 

uczestników posiedzenia.  

Stwierdziła, iż obrady są prawomocne, gdyż na 8 członków Komisji, obecni byli wszyscy.  

 

Tematem posiedzenia było:  

1. Przekazania działki przez OSP Kuklówka na rzecz Gminy Radziejowice. 

2. Ocena programu ochrony środowiska dla Powiatu Żyrardowskiego ze szczególnym 

uwzględnieniem Gminy Radziejowice.  

3. Koncepcja zwodociągowania Gminy.  

4. Sprawy różne.  

 

Ad. 1.  

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak poinformował, że do Rady Gminy 

Radziejowice wpłynął wniosek Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuklówce Zarzecznej 

z prośbą o nieodpłatne przejęcie działki nr 17/2 usytuowanej w miejscowości Kuklówka 

Zarzeczna celem przeznaczenia jej pod budowę Świetlicy wiejskiej ze strażnicą.   

Działka o powierzchni 0.4000 ha zgodnie z MPZP jest przeznaczona jako teren zabudowy 

usługowej.  Dlatego zgodnie z wolą mieszkańców wielokrotnie wyrażaną na zebraniach 

wiejskich, podjęto działania mające na celu nieodpłatne przekazanie jednej z działek będących 

własnością Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuklówce Zarzecznej na rzecz gminy z 

zastrzeżeniem wykorzystania jej tylko i wyłącznie pod budowę Świetlicy wiejskiej ze strażnicą. 

Prezes OSP Kuklówka Zarzeczna Stefan Zduńczyk poinformował, że Jednostka OSP 

Kuklówka funkcjonuje od 1928 roku. Obecnie zajmuje pomieszczenia po dawnym Kółku 

Rolniczym. Świetlica jest nieogrzewana, a stary i zniszczony budynek, nie posiada nawet 

dostępu do bieżącej wody. Misją każdego strażaka jest niesienie pomocy potrzebującym, ale na 

pierwszym miejscy zawsze jest dbanie o własne bezpieczeństw.  W chwili obecnej jednostka 

nie ma wystarczających warunków lokalowych do przechowywania pojazdów ani sprzętu 
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strażackiego. A jak wiadomo niezawodność w przypadku wyjazdów do działań ratowniczo-

gaśniczych  powinna być 100%. Społeczeństwo ufa strażakom, bo wie, że oni są zawsze pierwsi 

na miejscu zdarzenia. W okolicy nie ma żadnego budynku, który mógłby spełnić rolę świetlicy 

wiejskiej, dlatego budowa takiego obiektu pozwoli nie tylko strażakom godnie sprawować 

swoją misję ale  także mieszkańcom pozwoli się aktywizować i organizować różnego rodzaju 

dodatkowe zajęcia. Grupy społecznie tj. harcerze, stowarzyszenia itp. będą miały stałe miejsce 

spotkań.  

Pracownik UG J. Burzyński stwierdził, że w tej sprawie należy  podjąć uchwałę o 

wyrażeniu zgody na nabycie mienia w formie darowizny od dotychczasowego właściciela – 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuklówce Zarzecznej nieruchomości położonej w obrębie 

Kuklówka Zarzeczna składającej się z dz. nr 17/2. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak zaproponował głosowanie nad 

zaopiniowaniem powyższej sprawy.  

Członkowie Komisji Rolnictwa 8 głosami „za” (M. Bielak, B. Kowalski, M. Sobol, M. Leja,                                      

J. Krawczyński, J. Leczkowska, M. Mrówczyński, B. Michałowska) 

Zaopiniowali sprawę pozytywnie.  

 

Ad. 2.  

Ocena programu ochrony środowiska dla Powiatu Żyrardowskiego ze szczególnym 

uwzględnieniem Gminy Radziejowice.  

Omawiając dokument skupiono się głównie na realizacji zadań z zakresu ochrony 

środowiska określonych w harmonogramie. Przedsięwzięcia dotyczyły przede wszystkim 

modernizacji dróg, budowy oświetlenia oraz infrastruktury wodno-kanalizacyjnej  na terenie 

gminy.  Wszystkie  inwestycje zostały zrealizowane w zaplanowanym terminie co przyniosło 

oczekiwane efekty ekologiczne.  

 

Ad. 3.  

Koncepcja zwodociągowania Gminy – sprawa odłożona.  

Ad. 4.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak poinformował, że wpłynął wniosek w 

sprawie: 

1. Opracowania zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gm. 

Radziejowice w zakresie przedstawionym na Komisji Rady Gminy w dniu 25.01.br. dla 

fragmentów miejscowości: 
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a) Kuklówka Zarzeczna  - Uchwała dzieląca Nr XLVIII/223/2017 z dnia 14 grudnia 2017r. – 

Obszar II, 

b) Kuklówka Radziejowicka – dz. nr ew. 48, 49/1, 49/2, 49/3 – obszar w okolicy Szkoły 

Podstawowej, 

c) Benenard – dz. nr ew. 89, 52/2, 53, 92/2, 92/1 okolice ul. Wrzosowej, ul. Świerkowej 

d) Krze Duże – dz. nr ew. 124/2 – firma Dryvit  Systems USA (Europe) Sp. z o.o.” 

2. Zmiana Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego  Gm. 

Radziejowice w zakresie dot. rozbudowy firmy „Dryvit Systems USA (Europe) Sp. z o.o. wraz 

z następującą po niej zmianą planu miejscowego.  

 Pan Bogusław Czubak – WICEPREZES DS. PRODUKCJI firmy DRYVIT Krze Duże, 

przypomniał jakie firma ma plany inwestycyjne dotyczące rozbudowy powierzchni zakładu.  

Następnie poinformował o podjętych rozmowach z sąsiadami w tym temacie.  

Członkowie Komisji Rolnictwa 8 głosami „za” (M. Bielak, B. Kowalski, M. Sobol, M. Leja,                                      

J. Krawczyński, J. Leczkowska, M. Mrówczyński, B. Michałowska) 

Zaopiniowali sprawę pozytywnie.  

 

 

Na tym protokół zakończono   

     

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa 

        Mieczysław Bielak   


